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Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia:

1r.-  Aprovació de les actes anteriors extraordinàries: 28.septiembre.2015 i
26.octubre.2015.

S’aproven per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta comenta en primer lloc que les propostes acceptades per
als pressupostos participatius de 2016 de tots els districtes ascendiran a un total d’un milió
cinc-cents setanta-tres mil euros. Que les propostes acceptades en aquest districte són: 1.-
Renovació voreres i rastells del Grup Rafalafena dels Tarongers (1 sector dels tres que
queden  pendents  i  amb un pressupost  entorn  dels  cent  mil  euros,  més o  menys).  2.-
Asfaltat i arreglaments de voreres d’un tram del carrer Dr. Fleming i carrer Crevillent.  3.-
Punt de llum en la plaça Dr. Marañón. 4.- Tancament de la zona de jocs infantils junt amb
l’Av. Germans Bou cantó Ronda Circumval·lació. 5.- Aparells de gimnàstica i jocs infantils
en les zones: Bulevard Vicente Blasco Ibáñez, plaça Bucarest i  plaça Dr. Marañón.  La
senyora  presidenta  comenta  també  que,  totes les propostes  acceptades portaran  un
seguiment per part de  la Comissió Permanent de Pressupostos Participatius. En primer
lloc,  se seguirà un procés de valoració d’uns dos mesos aproximadament i  després es
passaran a les Juntes de Districte, per a donar el vistiplau abans de la seua execució. Si
haguera,  després de la  valoració,  diners  sobrant,  este s’empraria  en la  millora d’altres
propostes adjudicades.

Una  Comissió  Permanent  de  Pressupostos  Participatius  és  l’encarregada  de
valorar les distintes propostes aportades seguint una sèrie de criteris, prioritzant:

-propostes concretes, viables i valorables econòmicament.
-el cost del manteniment de la inversió.
-que  afecten  necessitats  bàsiques  com:  asfaltat,  il·luminació,  clavegueram,

transport públic.
-que corresponguen a zones amb necessitats de desenrotllament...
-que suposen la resolució de problemes de, mal estat, perillositat, inaccessibilitat.
-que suposen actuacions sobre espais de propietat municipal en què es tinga una

disponibilitat real del terreny.
-que no comprometen decisions futures de l’estructura bàsica de la Ciutat.
-que no siguen competència d’una altra administració.
-que no afecten la legalitat ni a la normativa vigent.

D’altra banda, també es tindrà en compte:
-el cost econòmic de cada proposta.
-la distribució econòmica per districtes.

En  segon  lloc  la  senyora  presidenta  informa  sobre  les  respostes  rebudes
d’algunes de les intervencions de sessions anteriors: 

-La senyora García, de l’AA VV Gumbau, comentava que s’hauria de controlar
més si és possible el “botelló” en la zona del carrer Bisbe Salinas (plaça de Sanitat), carrer
Lagasca, zona antic mercat del dilluns, i que s’hauria de sancionar més els ciclistes que
van per les voreres que no estan adequades per a això.
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Per part de la Policia Local s’ha contestat que: “ sobre el botelló, tenint en compte
que els mitjans no són il·limitats, indicar que portem diversos anys mantenint vigilància en
els  carrers  que  componen  la  denominada  zona  ZAS,  principalment  per  a  controlar
l’aforament i horari d’obertura i tancaments dels locals d’oci amb denúncies i informes per
incomplir  alguna  normativa  aplicable,  així  com  innumerables  denúncies  per  realitzar
conductes  incíviques  com  a  botelló,  molèsties  per  soroll  en  la  via  púbica  i  altres
sancionables per les Ordenances Municipals.

Sobre sancionar ciclistes que circulen per part de la vorera no adequada per a
això, indicar que durant l’any 2015 s’han efectuat 5 campanyes de 10 dies, concretament
una cada 2 mesos, amb advertències i si és el cas sancions corresponents i que en este
moment fins nadal s'està realitzat l’última de l’any, on s’estan controlant les infraccions pel
motiu que ens ocupa sense oblidar la resta d’infraccions que puguen cometre circulant per
la calçada que s’observen.

Finalment indicar que tant per un motiu com d’un altre, es mantindrà la vigilància i
seguiment de les molèsties que puguen ser sancionables i incrementar-la si els mitjans
personals i imprevistos ho permeten.”

-La senyora Rius, com veïna proposta per l’Alcaldia, preguntava per  les tanques i
la cinta que ja porten prou de temps, des d’abans de l’estiu,  en el  passatge del carrer
Cronista Revest, junt el Museu. 

Per  part  del  Negociat  Administratiu  de  Control  Urbanístic  s’ha  contestat  el
següent: “ 1. Es va emetre un informe tècnic el 05/02/15 en el que es feia constar que
s’havia  després  una  placa  de  revestiment  metàl·lic  per  fallada  en  els  fixaments dels
ancoratges en el museu de germans Bou, que dóna al carrer de vianants entre Cronista
Revest i Ulloa. 2. en data 25/03/15 s’emet nou informe tècnic en què fa constar que  la
tanca i encintat que es va col·locar al seu dia per Brigades Municipals per a protegir als
vianants, tan sols queden dues tanques, per la qual cosa no complix la seua funció, havent
de reposar al  seu estat anterior.  3.  EL 04/09/15 el  museu presenta escrit  en el que fa
constar  que,  davant  del  requeriment  de l’Ajuntament  de  justificar  els  treballs  realitzats
mitjançant certificat de l’empresa que els ha realitzat, referix que l’empresa encarregada de
les obres no els remet el mateix. 4. el 02/11/15 es remet ofici al museu en què es requerix
el citat certificat als efectes de comprovar que els treballs s’han realitzat correctament, que
no hi haja perill per a les persones i llavors es podran retirar les tanques.

De l’esmentat ofici no s’ha rebut cap contestació per part del museu, per la qual
cosa les tanques han de seguir col·locades.”

3r.- Precs i preguntes

Intervé Isabel Ríos García. La senyora Ríos incidix novament en les queixes dels
veïns, concretament del carrer Dr. Fleming amb Pz. Dr. Marañón, ja que els contenidors allí
ubicats s’omplin amb cartons, caixes i altres efectes ja des de primeres hores del matí,
depositats presumptament pels amos de comerços i bars de la zona. Amb la qual cosa els
veïns quan trauen el fem en l’horari normal establit, es troben amb els contenidors plens.
La senyora presidenta comenta respecte d’això que es procedirà a traure una campanya
de conscienciació d’arreplega de fems, dirigida principalment als amos de comerços i bars. 



Intervé Vicente Blázquez González. El senyor Blázquez indica que els albarzers
que hi  ha en un solar  situat  en el  carrer  Miguel  Servet  número 7,  invadixen la vorera.
Perquè les lleven ja que impedixen el pas normal dels vianants.

Intervé Vicente Ernesto Ros Brandon. El senyor Ros comenta que si es podria
enviar en la convocatòria per als Consells, les actes de la Junta, per a estar al corrent d’allò
que s’ha tractat en les dites reunions. La senyora presidenta comenta en primer lloc que a
partir del 2016 començaran a publicar-se en la  web municipal les actes dels Consells de
Districte i segurament també les de les Juntes de Districte. Que les actes que s’adjunten a
les convocatòries dirigides als membres corresponents, Juntes i Consells, són esborranys
perquè posteriorment, els dits membres, les puguen aprovar en les distintes sessions. Per
tant i de moment, als membres del Consell, en la convocatòria se’ls adjuntarà l’esborrany
de l’acta corresponent a la sessió del Consell anterior, com ve fent-se fins ara.

Intervé Rafel Pérez Sorli. El senyor Pérez indica que en la zona enjardinada entre
l’Av. Germans Bou i la zona on s’ubicava l’antic Mercat del Dilluns, falta reposar alguns
arbres.

Indica també el senyor Pérez que de la mateixa manera que en el Districte del
Grau en els Consells hi ha presència d’associacions culturals, d’acord amb el Reglament
Municipal,  també hauria  d’ocórrer  el  mateix  en els  Consells  dels  altres Districtes de la
Ciutat.  La senyora presidenta comenta respecte d’això que es proposarà la participació
d’associacions culturals i sectorials en quant es modifique l’esmentat Reglament.

Intervé Julio Tena Fortanet. El senyor Tena comenta que la tanca que rodeja el
camp  de  futbol  de  Rafalafena  seguix  deteriorada  i  poguera  provocar  algun  dany  als
vianants que per allí circulen.

Intervé  Esteban Adell  Boix.  El  senyor  Adell  pregunta  en primer  lloc  quan  es
pagaran les subvencions sol·licitades per les associacions de veïns. La senyora presidenta
comenta respecte d’això que encara no s’han pagat, però que s’està treballant perquè es
faça tan ràpidament com siga possible.

D’altra banda el senyor Adell, comenta que torna a sentir-se a les nits un soroll en
el barri, com un brunzit confús que no se sap molt bé d’on procedix, a vegades és com si
vinguera de la zona del grau. L’any passat ja es va donar aquest mateix cas i es va arribar
a la conclusió que era provocat pels motors de la depuradora de la piscina provincial. La
senyora presidenta comenta respecte d’això que s’haurien de concretar en la mesura que
siga  possible  la  ubicació  d’aqueix  soroll  i  si  fóra  necessari  cridar  la  policia  perquè es
personara “in situ” i així poder prendre les mesures necessàries respecte d’això.

Intervé Victoria García López. La senyora García indica en primer lloc que en el
carrer Clara Campoamor hi ha una rasa per tot el carrer, en la part de números parells, i
sobre el núm. 12 és on el buit es fa més notable. En la zona de càrrega i descàrrega els
vehicles grans ocupen part de la via pública, evitant la rasa. També a esta mateixa altura
de la via en sentit contrari hi ha un clot. 

La senyora García indica també que en la parada del TRAM de l’estació, el passat
8  de  desembre,  la  informació  que  oferien  els  monitors  feia referència a  la  del  dia  6
(corresponent als talls de carrers per la carrera, Marató, sense donar més informació que
eixa), i pareix que no sols ocorria en els monitors de la parada de l’estació sinó també en
altres.
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I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i cinquanta-huit  minuts, estenent-se d’ella la present acta firmada per la Presidenta i el
Secretari.

Alicia Brancal Mas                                           Jorge Ahís Gavaldá
     Presidenta.                                                          Secretari.


